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Spørgsmål nr. S 13 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Skatteministeren 

Dato: 5. oktober 2021 

Stillet af: Dennis Flydtkjær (DF)  

Mener ministeren, det er i orden, at man som svar på stort set alle 

udvalgsspørgsmål om det nye ejendomsvurderingssystem skubber ansvaret 

for tidsplan over implementering over på IT-tilsynet ved at oplyse, at man ikke 

kan svare på noget, før de har kigget på det, og er ministeren enig i, at 

Skatteministeriet har ansvaret for systemet og bør kunne svare på spørgsmål 

og ikke blot henvise til et uafhængigt tilsyn, som ikke er systemansvarlig?  

(Spm. nr. S 13). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Skatteudvalget 2021-22

Offentligt


